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Terugkeer nieuwsbrief… 
Met het aantreden van het nieuwe bestuur op de afgelopen 
ALV is het nieuwe bestuur voornemens om de nieuwsbrief 
nieuw leven in te blazen, hierbij de eerste editie van dit jaar. 

Van de Bestuurstafel… 
Tijdens de Algemene Ledenvergadering van 29 januari 
jongstleden zijn twee nieuwe bestuursleden gekozen door 
de aanwezige leden. Berend Kuiper en John Ettekoven, 
afkomstig uit Coevorden en Dalerveen. Eind februari jl. heb-
ben we Erik van Eekelen als kandidaat-bestuurslid verwel-
komd. Samen met de al in het bestuur zitting hebbende Bert 
Anholts en Martin Kramer vormen zij het nieuwe bestuur 
van onze vereniging. Helaas is onze voorzitter, Martin Kra-
mer, sinds maart jl. langdurig uit de running. We hopen dat 
Martin weer snel kan aansluiten.    

Het aantal bestuursleden staat op dit moment helaas niet in 
verhouding met onze ambities en verantwoordelijkheden. 
We hebben derhalve ook nog geen definitieve taakverdeling 
kunnen afspreken. Op dit moment pakken we de taken zo-
veel mogelijk gezamenlijk op.  

Terugblik Algemene Ledenvergadering (ALV) 
Op 29 januari jongstleden werd de 24e Algemene Ledenver-
gadering van BBC2014 in de Deel te Sleen gehouden.  
De leden zijn akkoord gegaan met een contributieverhoging 
en het bestuur is decharge verleend voor de financiën over 
het jaar 2024. Verder is het maximum aantal bestuursleden 
vastgesteld op zeven en zijn twee nieuwe bestuursleden 
benoemd. Het concept verslag van de ALV volgt zo spoedig 
mogelijk.  

 

 

Van de fractie... 

Onze fractie zet zich in en maakt zich sterk voor vele zaken die 
in het buitengebied spelen.  
Nu we u weer -na een roerige periode- een Nieuwsbrief sturen, 
informeren wij over zaken die onlangs in onze gemeente spe-
len. 

· BBC2014 blij met behoud milieustraten :  
“Dat stond voor ons ook altijd als een paal boven water” 

De fractie van BBC2014 is blij met het behoud van de milieu-
straten in Zweeloo en Coevorden: “Dat stond voor ons ook al-
tijd als een paal boven water”, zegt Henk Mulder klip en klaar. 

De fractievoorzitter is uitermate tevreden dat het college het 
besluit heeft genomen om de twee milieustraten niet te sluiten, 
maar te behouden en toekomstbestendig te maken.  
Een plek langs de A37 bij Wachtum, dat nadrukkelijk in beeld 
was als nieuwe locatie voor beide afvalstraten, is daarmee van 
tafel. 

· BBC2014 gepikeerd over sloopplan huurhuizen in Schoon-
oord. 
“Het zal je na zestig jaar maar overkomen” 

De fractie van BBC2014 heeft verbolgen gereageerd op de plan-
nen van Woonservice Drenthe om in Schoonoord ongeveer 70 
verouderde sociale huurwoningen te slopen. Na de sloop volgt 
nieuwbouw, maar er komen minder huizen terug voor huur-
ders. Bovendien wil Woonservice de huurders geen terugkeer-
garantie geven. „Niet alleen had het eerst in de raad besproken 
moeten worden, ook de wijze waarop bewoners zijn overvallen 
kan absoluut niet door de beugel”, reageert Henk Mulder. 

Hij vervolgt: „Dat wij als raad gepasseerd zijn vind ik minder erg 
dan hoe de bewoners het kregen te horen. Hoe je zulk slecht 
nieuws brengt weet ik ook niet, maar in ieder geval niet op de 
wijze waarop het nu is gegaan. Het zal je maar overkomen, ter-
wijl je er bijna zestig jaar woont.” 

Bewoners kwamen in grote getalen naar de raadsvergadering 
om hun ongenoegen kenbaar te maken. Volkomen terecht dat 
zij zich daar hebben uitgesproken. Dat is ook het oordeel van 
Mulder. We hebben nog helemaal geen plannen gezien. De 
communicatie van Woonservice slaat helemaal nergens op.” 

· Speeddaten tijdens informatieavond op 3 maart was 
ontzettend boeiend 

De vrijwel voltallige fractie was op 3 maart aanwezig tijdens de 
informatieavond voor ‘politiek geïnteresseerden’ in Noord-
Sleen. Fractieleden en de twee wethouders hebben tijdens de 
bijeenkomst de waarden en speerpunten BBC2014 kenbaar 
gemaakt. Ook onze cultuur en werkwijze en hoe we als fractie 
en wethouders samenwerken binnen de gemeenteraad van 
Coevorden. 

 

 

 



 

 
 
 
BBC2014 ook op sociale media 
Op onze sociale media kanalen Facebook, 
Instagram en website informeren wij u over onze partij.  
U kunt daar kennis nemen van praktijkverhalen over  
verschillende onderwerpen die wij belangrijk vinden. 

Gaat u ons ook volgen / liken? 

 

   

U ontvangt deze nieuwsbrief omdat u lid bent van BBC2014. 
Voor vragen mail naar bestuur@bbc2014.nl 

 
Het speeddaten met de aanwezigen was ontzettend boeiend. 
We hoorden interessante verhalen, we hebben enthousiaste 
mensen ontmoet, we zijn met mensen in gesprek gegaan en 
hebben ideeën uitgewisseld. Daar kwam een ‘wolk’ aan sugges-
ties en kenmerken uit: van hart voor de gemeente en het bui-
tengebied, betrokkenheid en breed geïnteresseerd tot voldoen-
de tijd beschikbaar, bestuurlijk ervaren, divers en met voor on-
ze partij herkenbare opvattingen. 

Elke partij wil natuurlijk benaderbaar zijn en dicht bij de inwo-
ners staan. BBC2014 wil graag onderscheidend blijven van an-
dere partijen in onze gemeente. Samen en dichtbij onze inwo-
ners praktische en haalbare oplossingen bedenken voor wat er 
speelt in onze gemeente, met het accent op een toekomstbe-
stendig buitengebied. 

 

· Klankbordgroep 12 mei jl. 

Naar aanleiding van de informatieavond hebben we op 12 mei 
jl. een eerste bijeenkomst gehad met elf leden van BBC2014 die 
bereid zijn kennis, kunde en ervaring te delen. Directe politieke 
ambities of indirect een bijdrage leveren aan gemeentelijke 
vraagstukken en verkiezingsprogramma, deelnemen in campag-
necommissies of anderszins ondersteunend willen zijn aan 
BBC2014. Een tweede bijeenkomst in juni volgt. 

 

 
Bijeenkomst kernteam campagne team. (v.l.n.r.) 

Erik Holties (foto), Steven Stegen, Erik van Eekelen,  
Henk Mulder, Beatrix Copier, Berend Kuiper, John Ettekoven. 


